
Z,ipisnica

Prftomn{: - poslanci podfa prezeninej listiny,
Neprltomn{ poslanci :pp. Zobola Jdn, Hadiega Karol

Prezenind listina - pr{loha zdpisnice.

Program 10. zasadnutia OZ:
l. Otvorenie, prezentdcia
2. Schvdlenie programu rokovania
3. Urienie znpisovateta a overovatefov zdpisnice
4. Rieflenie havarijnej situdcie na Druistevnei ulici
5. R6zne
6. Prijatd uznesenia
7. Zdver

k bodu C. 1 - otvorenie, prezentdcia

Dneind zasadnutie bolo zvoland na ndvrh 1/3 poslancov, menovite : pp. Ing.Kuzmu

M., L. Belanyiho a J. Galla.
Zassdnutie OZ otvoril starosta obce, ktory privital pr{tomnych poslancov a obianov.
Prftomn{ - podfa prezeninei listiny - starosta, 7 poslancov.

/ na zasadnutf sil pritomn{ 5 obyvatelia z Druistevnej ulice a 2 z RoZfravskej ul./
Zasadnutie je spdsobild rokovat' a ie uzndiania schopnd'

k bodu i, 2 - schvttlenie programu rokovania :

Starosta predloiil obecndmu zastupitefstvu ndvrh programu zasadnutia :

,,RieYenie havarijnej situdcie na Druistevnej ulici".
K navrhnutdho progrqmu neboli vznesend pripomienlE a bol schvdlenit tak, ako bol
navrhnuty.

Za: 7 Proti: 0 Zdriali sa: 0

k bodu i. 3 - urienie zapisovatel'a a overovatel'ov ztipisnice :

Za overovatefov zdpisnice starosta obce navrhol poslancov: Ing. Mareka Kuzmu a

Ladislsva Beldnyiho. Za zapisovatel'ku : Ing. Hruiovskit Janku
Za: 7 Proti: 0 Zdriali sa: 0

k bodu i. 4 - Rieienie havariinei situricie na Drutstevnei alici :

postanec p. Ing. Kuzma - iiada ,Ir:;:,'o'ul,ooiorndmil pr{tomnych poslancov listom

obianov z Druistevne.i ulice, a ii obec ui nieio rieiila :



p. Starosta - list p. Valkovej J. - popisuje sdtiasnil situdciu, kedy sa opakovane vylievajil

splail<y z knndla po ulici, probtdm si opakuje a slcracujti sa intervaly. Md za to, ieby nebolo

iproridliu,!, preiuruif cel,6 rieienie situdcie po finaninej strdnke iba na obyvatefov bytoviek...

Zdrovefi iiada o rieJenie kanalizdcie , pribtd*ovych iastiach Stitntka. List podpisalo 28

obianov z BD na Druistevnej uttci. Lisi bol doruieni, na oc0 10.5.2012 vpopoludfiaji{ch

hodindch.
Starosta dnes pripravil obiianke odpovedJist, hory vzhfadom k tomu, ie bol pracovne mimo

obce, v Koiiciach, eite nebol odoslany, ale v fiom p{Je :

- probl,lm md dlhoroin| nerieiend korene. Md 2 dimenzie - neexistujilca kanalizdcia a COV

oitrory druhej-vynaloZend finanind prostriedlcy vroku 2006 /celkom l4 745,959,905k / na

vyasfaltovanie o-becnych komunikdcii (na Druistevrui ulicu - ndklady : 976 929,55 Sk),

i tttoritl, je eftte neiptatenych 7 204 528,4 Sk , ti, 239 146,53 €. A pod tymto novym

asfaliou!,m kobercom na DruZstevnej ulici je nefunkini' kn-ndl"'

Krdtkodobd rie1enie : vyrieienie havarijniho ,ioru, ainoaoUA - vyrieienie kanalizdcie a COV

v obci - na tomto sa pracuje, pripravujil sa projekty'

Co sa r!,ka stiiasidho iieSinia havarijn,lho stavu - obec nema na to techniku, a kandl ani

nepatr[ obci. Napriek tomu starosta oslovil riaditefa WS a.s. , OZ Roiitava zQ ilielom

riiienia problematilE kanalizdcie v celej obci, ale hlavne na najvypukleiii probhlm na

Druisteviej ulici a dfia 16.4.2012 osobne jednali. Pre vyiistenie je potrebnd spolupracovaf

so sprdvc'om SBD a vystavif objedndvku na ipecializovand vozidlo CAK. Pomocou

*oritororocieho zariadenia sri schopni zhodnotif aj celkovy techniclqt stav kandla.

Co io r!,ka vybudovania ksnalizdcie obce, jedinou schodnou cestou ie podaf proiekt a iiadaf

financie cez Envirofond. Zdkladom je ale vyprocovonie proiektovej dokumentdcie kanalizdcie.

- obian p. Turzdk D. - kandl ako talcy, bol postaveny pre bytovlE na DruZstevnei ulici, a pred-

reguldciou Stiinickdho potoka, nebol probl,im sieho vytisten[m. Vsiliasnosti sil na kandl

nipojend aj niehor,! RD na DruZstevnej, Novej a Zdhradnei ulici. V siliasnosti ui na

v!,stivbu Lanalizdcie sti ind poiiadavlqt, prlsne tritdrid aie to vefmi finanine ndroin'd.

Asfaltovanie ulice nemalo lo giku ....

- poslanrc p.Holdczy L. - kandt bol vybudovany v rokoch 68-69 ako odvodfiovac[' Navrhuie,

oby to na ndkladoch na vyiistenie podiefali vSetci, hor{ sit nait napojen[.

- p.starosta - io sa tyka tohto probl,lmu nie ie to v sulade s predpismi

- poslanec p.Beldnyi L.- ani SBD sa neprizndva ku kandlu, ale podfa dneindho vyjadrenia

p.riaditeftqt , si ochotni spolupodiefat'sa na jeho vyiisteni'
'- 

p. starosia - konitatuje,-ide o posun , lebo najsk)r nechceli sa podiefaf nafinancovan[

- poslanec p. Gallo J. - My vietci, obec, sa skladdme na iistiiku pre ZS

- p.starosta - musi sa spldcaf kaZdy ilver
- poslanec p.Ing.Kuzma M. - treba rie{if momentdlny stav

-^obiianka-p.Vilkovri J.- hroz{ nebezpeienstvo ndkazy, SBD doteraz platila za iistenie kandla

- p.starosta - stavebny urad m6ie nariadif vJetlqtm, ktori sil napojenf na tento knndl, aby si

postavili vlastnd iumpy.
'- 

poslanec p. Gutlo i. - lo robil starosta za 6 rokov ? sfuboval pred vofbami kanalizdciu

- poslanec-p. Kalinu O. - teraz treba rieiif havarijny stav, dohodnilf postupovd lcrolqt

- p. starosta - on ui navrhol krolry, ktord preiital v liste urienom p. Valkovej, a obec m6Ze

rieiif iba svoj majetok, kanaliziiciu treba pre celil obec, pre viettrych musia platitl rovnak'!

podmienlry... Kproblematike m6Zeme urobif verejnd zhromaZdenie, ale to ie v kompetencii

OZ,
- obian p.Turzdk D. - stiiasfou postavenych druistevnych bytov bol aj kandl'

- p.Staiostu - zajtra p1jde na WS, ktorl sit ochotn[ iiastoine participovat'no ndkladoch na

iistenie



- obian p. Bischof L. - spolucfti s obianmi na Druistevnej, nebyva tam, on md vlastnil

iumpu. iaujima ho, z iohi obec zaplati ndklady na iistenie. Okamiite probldm treba riefif'

Treba viai rie1if rozvoj obce, iniinierske siete, hygienu.. Zdravie obianov je na prvom

mieste, je to iasovand bomba, ktord si vyiaduje aj nepopuldrne rieienia,"'

- poslanci p. Ing. Kuzma, p. Gallo J, - v-daiiom ie potrebnd rieiif prednostne a ihned

iiastkovti kanalizdciu no iliriorh DruZstevnej, Zdhradnei a Novei, hord je v havariinom

stave
- poslanec p. Hotdczy L., obian p, Turzdk D. - v minulosti bol spracovanit proiekt na

knnalizdciu celej obce za cct 160 mil Sk.

- p. starosta - v neddvnom obdobi tu bol aj na zasadnuti projektant p.Ing.arch. Hnidiak,

pinilkal, ie postidi aktudlnosf spracovanej projehovei dokumentdcie. Kedie pri ieho iliasti

na zasadnutf, zastupitefstvo toLiuho pon k nevyiadrilo, ai na poslednom OZ bolo ktomu

prijatd uznesenie, olbec ho otslovila, ale zatiaf sa nevyjadril, neodpovedal"'
'- 

poslanec p.Kalina O, - treba zvolaf verejnd zhromaidenie, io s konalizdciou v celei obci,

oiivif- aktualizovaf proiekt pre celil obec

- p. starosta - peniazi na'proieh, vystavbu kanalizdcie treba ziskaf z Envirofondu. Kandl

tieba preiistif i postidif jeho technickd moinosti, ie kameninovy...

- porlonry p. Cittot. - podla jeho vedomostl naposledy pred 3 rolcrni t'yiistila obec kandl

k bodu i..t- R 6zne

Whnutie bytu v BD na Druistevnei ulici, srtp'i' 128 - -
Vystripila obiianka p. Mdria- Koidrovi - poZiadala poslancov o pomoc pri rieienf jei

problZmu'. Byva v BD i. iZA ,o Druistevnej uliie. Tri rofu iej vlhne byt, lebo po iej pozemku

chodia s autami rod. Md probl'6m' dvere jei
netesnia, zle sa zandrajil, md.vlhko v byte, lebo pri jazddch sa vytvdraiil na pozemku mldlry"'

ziada, aby oz riefiilo vstup autami na predmetny silkromny pozemok

OZ - konitatuje, ie ide o srtkromn!, pozemok, ktor!, ie v spoluvlastn[ctve 6 vlastnikov

/rod[n/, do tohto probldmu OZ nemiie zasahovat'.

V *itniku, 14.5.2012
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Zaptsala : Ing.Hruiovskd


